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Spørsmål frå medlemane: 
 
Medlem May Eva Sandvik etterlyste ei orientering om økonomien etter sykkel-VM 2017. 

Kst. fylkesdirektør Per Morten Ekerhovd orienterte. 
 


